



---

## Speakers list / liste des orateurs

---

*Issued at 18.10 / Distribuée à 18h10*

---

### Debate: Thursday 25 January 2018

**1. Challenge on procedural grounds of the still unratified credentials of the parliamentary delegation of Andorra|According to Rule 7.2 of the Assembly's Rules of Procedure.**

- SUTTER, Petra De[Ms] (Belgium, SOC), Rapporteur ; Committee on Rules of Procedure, Immunities and Institutional Affairs ([Doc. 14475](#))
- KOVÁCS, Elvira [Ms] (Serbia, EPP/CD), Rapporteur for opinion ; Committee on Equality and Non-Discrimination ([Doc. 14481](#))

---

### Débat : jeudi 25 janvier 2018

**1. Contestation pour des raisons formelles des pouvoirs non encore ratifiés de la délégation parlementaire de l'Andorre|Selon l'article 7.2 du Règlement de l'Assemblée.**

- SUTTER, Petra De[Mme] (Belgique, SOC), Rapporteuse ; Commission du Règlement, des immunités et des affaires institutionnelles ([Doc. 14475](#))
- KOVÁCS, Elvira [Mme] (Serbie, PPE/DC), Rapporteuse pour avis ; Commission sur l'égalité et la non-discrimination ([Doc. 14481](#))

---

### Speakers on behalf of political groups / Orateurs au nom des groupes politiques

---

FDG / GDL	,	
EPP/CD / PPE/DC	,	
SOC	COAKER, Vernon [Mr]	United Kingdom / Royaume-Uni
EC / CE	,	
ALDE / ADLE	THIÉRY, Damien [M.]	Belgium / Belgique
UEL / GUE	,	

---

---

### Speakers list / liste des orateurs

---

ALDE / ADLE	PALLARÉS*, Judith [Ms]	Andorra / Andorre
ALDE / ADLE	JORDANA, Carles [Mr]	Andorra / Andorre

---

\*Moved up 3 positions (Additional provisions relating to Assembly debates, Rules of Procedure, page 96, paragraph 10) / Placé trois rangs plus haut (dispositions complémentaires relatives aux débats de l'Assemblée, Règlement, p. 97, paragraphe 10).